
 

 

  

Utdrag ur 

Kommunstyrelsen PROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 2021-12-20 
 
 
 

KS § 163 Dnr 0322/21–008 
 
MEDBORGARFÖRSLAG ANGÅENDE HUNDKAPPEN PÅ 
KANISBANAN 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Medborgarförslag angående hundkappen på Kanisbanan anses vara besvarat. 
_____ 

Sammanfattning av ärendet 

Medborgarförslag har inkommit om att utveckla Kanis till ett fritidscenter med 
golf range, cykelbana för mountainbike downhill, ute gym i naturmaterial, trapp 
upp på toppen samt uppröjning så det är möjligt att cykla mountain bike.  
 
Kommunstyrelsen beslutade 6 september 2021 att ge kommunchefen i 
uppdrag att utreda Kanis när det gäller nuläge samt framtida utveckling av 
området. I detta arbete kommer medborgarförslaget att ingå med de idéer som 
beskrivs för utveckling av området.  
 
Kommunstyrelsen 
Kommunchef Anna Lindberg föredrar nuläget av hundkappbanan.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på beredningsförslaget vilket kommun-
styrelsen bifaller. 
_____ 

Beslutet skickas till 

Förslagsställare 
_____ 
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